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S/BR .0002.9.2012           

Protokół Nr  XXV/12 
z XXV sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 28 listopada 2012 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 17: 40. 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
-     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
-     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Ocena przebiegu sezonu letniego, w tym bezpieczeństwa publicznego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu  współpracy z organizacjami  
    pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003  
    r. o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2013”.                           
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
     Problemów  Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2013 r.                                                 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania   
     Narkomanii na terenie Gminy Ryn na 2013 r.                                                                        
12. Podjęcie uchwały w sprawie  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  
     ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                                                  
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz   
      wysokości  wynagrodzenia za inkaso.                                                                                   
14.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia  
      podatku rolnego w 2013 roku.                                                                                             
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
      na lata 2012-2019.                                                                                                                 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                       
17. Sprawy rożne.    
18. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXV Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz. 
W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji i uczestniczyło 13 radnych.  
Nieobecni : J. Symonowicz; P. Mikosza. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku obrad o : 
„ Pkt 16 a – Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z gminami obszaru Wielkich Jezior   
                    Mazurskich”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z zaproponowaną zmianą. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada jednogłośnie, w obecności 13 radnych,  przyjęła 
porządek obrad. 
  
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 13 radnych 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
          w okresie  między sesjami. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił: 
1/ rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody (PN.4131.261.2012 z 7.11.2012r.) stwierdzające 
nieważność Uchwały Nr XXIII/190/12 Rady Miejskiej w Rynie  dnia  3 października 2012 r. 
w sprawie przyjęcia  zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy Ryn – kserokopia pisma stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
2/ pismo Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej w Olsztynie ( L.dz.2611/10/2012-SG z 
18.10.2012r.) o podjęcie uchwały obniżającej średnią cenę skupu żyta do obliczania podatku 
rolnego na 2013r. – pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między    
         sesjami. Sprawozdanie - stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie w sprawie Ekomariny; wystąpił problem ponieważ 
natrafiono na pokłady wody; jest to jedna z przyczyn opóźnienia inwestycji 
2/ zakończona została inwestycja wodno-kanalizacyjna w Krzyżanach 
3/ obyło się spotkanie wójtów i burmistrzów  odnośnie wspólnych działań promocyjnych oraz 
utrzymaniu czystości na przystankach 
4/ Rada Powiatu podjęła uchwałę o przekształceniu szpitala w spółkę prawa handlowego, do 
komisji wyłaniającej zarząd nowej spółki została delegowana Pani Burmistrz Giżycka 
5/ w Olsztynie odbyła się regionalna konferencja na temat polityki rolnej 
6/ wszystkie gminy podjęły już uchwały dotyczące zmiany statutu Mazurskiego Związku 
Międzygminnego Gospodarka Odpadami – w Giżycku  
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7/ opracowana została koncepcja drogi do Szymonki; projekt został wyłożony do wgląd 
mieszkańców  
8/ Agencja Nieruchomości Rolnych przestała administrować budynkami w Zielonym Lasku, dlatego 
trzeba pomóc ludziom tam zamieszkałym; Burmistrz Mikołajek wyraził zgodę na przyłączenie tej 
miejscowości do ich wodociągu i kanalizacji 
8/ Urząd Miasta i Gminy został wyróżniony nagrodą I stopnia za doskonałość zarządzania 
 
 
 
Ad.6  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. Ad.7 Odpowiedzi na wnioski, 
interpelacje i zapytania. 
 
 
Pan K. Jarosz zapytał, czy będą naliczane kary za nie wykonanie Ekomariny w terminie. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że wykonawca tydzień temu, wystąpił z pismem 
o przedłużenie terminu. W umowie jest zapis, że w sytuacjach nieprzewidzianych można 
aneksować umowę. Dla uzyskania ciepła dla budynku poprzez tzw. pompę ciepła miało być 
wykonanych 7 otworów na głębokość 20 metrów. W trakcie wiercenia drugiego otworu pojawił się 
intensywny wypływ wody. Natrafiono na studnie artezyjskie. Zaszła potrzeba rozwiązania 
zastępczego, protokółu konieczności , projektu  zamiennego. To spowodowało, że nie mogli wejść  
na budowę do czasu  uprawomocnienia się zmieniającego pozwolenia na budowę. 
Stąd pismo wykonawcy o aneks. Wykonawca stwierdził, że w przypadku nieprzedłużenia terminu 
wykonania inwestycji zejdzie z placu budowy. Gminę wiąże umowa o dofinansowanie z 
Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i instytucją pośredniczącą. W przypadku zerwania 
umowy musi nastąpić inwentaryzacja robót zakończonych i niezakończonych. Inwestor musi 
zapłacić dla wykonawcy za wszystkie wykonane roboty i ogłosić przetarg na pozostałą do 
wykonania część robót. 
 
Pan D. Kowalski stwierdził, że w projekcie są zapisane pomosty żelbetonowe, a wykonano 
blaszane. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odparł, że nie ma takiej możliwości, aby komisja powołana do 
odbioru inwestycji odebrała prace wykonane niezgodnie z projektem. 
 
Pan J. Guz przypomniał, że w trakcie przetargu wybrano najtańszą firmę. Dodał, że każde  
aneksowanie daje możliwości różnej manipulacji. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że są jego kompetencje organu wykonawczego, 
który podejmuje w tej sprawie  i za nie odpowiada. 
 
Pan M.Kowal zapytał, czy inwestycja wodno-kanalizacyjna na jego terenie został już zakończona. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że zostanie powołana komisja do odbioru 
inwestycji, do której będzie można zgłaszać wszelkie uwagi.i 
 
Pan M. Górski zgłosił wniosek, aby ceny wody i ścieków na 2013r. ustalić na poziomie cen 
obowiązujących w bieżącym roku. 
  
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że taryfy dotyczące wody i ścieków opracowuje się 
w oparciu o przepisy ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
ścieków. 
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Ad.8  Ocena przebiegu sezonu letniego, w tym bezpieczeństwa publicznego. 
 
Pan K. Jarosz- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
- poinformował, że komisja zajmowała się powyższą tematyką na swym posiedzeniu i pozytywnie 
oceniła przebieg sezonu letniego. 
 
 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu  współpracy z organizacjami  
         pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24   
         kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy  
         Ryn na rok 2013”.                           
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że jak, co roku ogłoszono konsultacje w 
zakresie programu i wpłynęła tylko jedna oferta złożona przez Stowarzyszenie Sportowe i 
Rekreacyjne w Rynie. 
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – przedstawiła główne założenia zawarte w projekcie 
uchwały. 
 
Pan K. Jarosz poinformował, że Stowarzyszenie działające w Skopie skierowało pismo, ale nie na 
odpowiednim druku i może dlatego nie zostało wzięte pod uwagę.  
Dodał, żer Stowarzyszenie utrzymuje wynajmowany obiekt ze swoich składek. Zorganizowało 
konkurs „ Danonka „ na dożywianie. Stowarzyszenie zorganizowało świetlicę czynną codziennie 
przez 8 godzin, w której jest również świetlicowa.    
Zapytał, czy Centrum Organizacji Pozarządowych z Giżycka zwracało się o to , czy może  
zorganizować spotkanie ze stowarzyszeniami, aby podpowiedzieć im, jak mają działać.  
Pan K. Jarosz zauważył, że utrzymanie boiska połączono z innym punktem programu.  
Dodał, że liczy na lepszą współpracę z gminą. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że ogłoszenie zostało podane do publicznej 
wiadomości i  rodzaj druku  był ściśle określony.  
 
Pan K. Jarosz przypomniał, że na jednym z zebrań w Skopie Pan Burmistrz obiecał, że będzie 
wspierał stowarzyszenie. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że środki na działalność stowarzyszeń muszą 
być przyznawane zgodnie z prawem. 
 
Pan J.Guz podkreślił, że stowarzyszenie ze Skop zasługuje na pochwałę. Jako młode 
stowarzyszenie powinno otrzymać pomoc. 
 
Pan K. Jarosz zapytał, czy Centrum Organizacji Pozarządowych z Giżycka zwracało się o środki z 
budżetu na 2013r. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że występowali o środki, jednak wniosek o 
dofinansowanie złożyli za późno. 
 
Pan K. Jarosz zasugerował, że może należałoby rozdzielić utrzymanie boisk od pozostałych 
zadań. 
 
 
 



5 
 

Pan M. Kowal podkreślił, że w innych urzędach pomaga się stowarzyszeniom , a w ryńskim 
podstawia się nogi. 
 
Pani E.Laskowska – stwierdziła, że  LUKS „ Ołów” co roku składa wnioski, rozlicza się z 
otrzymanych środków, a jeżeli coś wyjdzie nie tak musi zwrócić dotację. Dodała, że sami szukają 
projektów i nikt do nich nie dzwoni w tej sprawie. 
 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i  
Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 
uchwalenia  „Programu  współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2013”.                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów 
( za podjęciem uchwały opowiedziało się – 8 parnych; przeciw – 2 radnych; 3 radnych – 
wstrzymało się od głosu ). 
Uchwała Nr XXV/204/12 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i   
           Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2013 r.                                                 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że w programie ujęto 
środki na zatrudnienie drugiego pracownika do świetlicy socjoterapeutycznej w wymiarze ½ etatu. 
 
Pan K. Jarosz zapytał, czy osoba ta będzie posiadała jakieś uprawnienia terapeutyczne. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że będzie to pracownik posiadający odpowiednie 
przygotowanie do pracy. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na 
terenie Gminy Ryn w 2013 r.                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/205/12 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania   
           Narkomanii na terenie Gminy Ryn na 2013 r.                                                                        
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Ryn  
na 2013 r.                                                                        
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/206/12 stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe   
          odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                                                  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przypomniał, że zgodnie z ustawą przedsiębiorstwo wodociągowe 
może odstąpić od nowych taryf, bądź składa wniosek o nowe taryfy. Organ wykonawczy sprawdza 
wniosek i jeżeli nie ma uwag przedkłada Radzie. Burmistrz poinformował, że  jego zdaniem we 
wniosku spółki nie ma nieuzasadnionych kosztów.  
 
Pan M. Szczebiot podkreślił, że co roku występuje problem odnośnie proporcji osób zatrudnionych 
w administracji i osób fizycznych, bo w spółce jeden pilnuje, a dwóch pracuje. To powoduje koszty. 
Z danych wynika , że jest nadal 9 osób zatrudnionych  w administracji i 21 pracowników  
fizycznych. 
Nowa cena jest ceną bez amortyzacji. W innych gminach jest z amortyzacją. Po doliczeniu 
amortyzacji cena wody wyniesie kilkanaście złotych. 
Być może gmina powinna dbać o zatrudnienie na swoim terenie, ale nie kosztem podnoszenia cen 
wody. 
 
Pan J. Leczycki – Prezes PGKiM – poinformował, że do wniosku zostało dołączone sprawozdanie 
finansowe za ubiegły rok dotyczące przedsiębiorstwa. W tabelach od A do H są koszty dotyczące 
działu wyłącznie wodno-kanalizacyjnego. Taryfy są ustalane na podstawie ustawy oraz 
rozporządzenia. Nie może być tak, że taryfy nie wejdą z jakichś przyczyn, a przedsiębiorstwo nie 
będzie miało czym zapłacić np. za prąd, za paliwo, za wywóz odpadów. 
 
Pan M .Kowal zgłosił wniosek, o zastosowanie przez Gminę dopłat do cen wody i ścieków w 
wysokości wynikającej z różnicy cen na 2013r. i 2012r. 
 
Pan J .Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie ( w obecności 13 radnych ) 
przyjęła wniosek o dopłatach. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja nie wyraziła opinii o projekcie uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
sprawie  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  odprowadzanie ścieków 
obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                                                  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała nie została przez Radę podjęta. 
Za podjęciem - uchwały opowiedziało się 0 radnych; przeciw – 12 radnych; 1 radny wstrzymał się 
od głosu. 
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Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki opłaty targowej, zasad ustalania i   
           poboru oraz wysokości  wynagrodzenia za inkaso.                                                                                   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
określenia stawki opłaty targowej, zasad ustalania i  poboru oraz wysokości  wynagrodzenia za 
inkaso.                                                                                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/207/12 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta służącej do   
          obliczenia podatku rolnego w 2013 roku.                                                                                             

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – wniósł autopoprawkę polegającą na ustaleniu ceny żyta w 
wysokości 65 zł. Stawka ta została pozytywnie przyjęta na wczorajszym posiedzeniu komisji. 
 
Pan M. Kowal stwierdził, że na 2012 rok Gmina Ryn miała najwyższą cenę żyta w okolicy. W 
związku z tym zaproponował ustalenie jej w wysokości 60 zł 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że sądnie gminy miały wyższe stawki. Podkreślił, że 
aby realizować inwestycje na poziomie wyższym niż przeciętny, to trzeba mieć z czego. Dodał, że 
decyzja należy do Rady. 
 
Pan J. Guz zauważył, że obniżenie ceny wpłynie na obniżenie subwencji. 
 
Pan D. Kowalski stwierdził, że przedsiębiorcy nie otrzymują żadnych dopłat i muszą sobie jakoś 
radzić. 
 
Pan A. Jarmołowicz zaproponował ustalenie ceny żyta na poziomie 62 zł. 
 
Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach celem wypracowania stanowiska w kwestii 
ustalenia wysokości ceny żyta.  
 
Po przerwie. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja opowiedziała się za ustaleniem ceny żyta w kwocie 63 zł. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia podatku rolnego w 2013 roku ( do 63 zł)                                                                                            
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów 
( za – podjęciem uchwały – opowiedziało się 11 – radnych; przeciw- nie było; 2 radnych – 
wstrzymało się od głosu.). 
Uchwała Nr XXV/208/12 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
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Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
           na lata 2012-2019.                                                                                                                 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2012-2019.                                                                                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/209/12 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                       
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały ze zmianą w dziale 852 
dotycząca przesunięcia 100 zł ze świadczeń alimentacyjnych na odsetki od dotacji. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/210/12 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16 a – Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z gminami obszaru Wielkich Jezior   
                Mazurskich. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Finansów 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
sprawie współdziałania z gminami obszaru Wielkich Jezior Mazurskich. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXV/211/12 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
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Ad.17  Sprawy rożne.    
 
Pan J. Guz zwrócił uwagę na dziury w nawierzchni parkingu przy sklepie Pana Dowgiałły. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że jest to droga powiatowa. 
 
Pan A. Jarmołowicz poruszył temat bezpieczeństwa pieszych na drodze wojewódzkiej biegnącej 
przez Sterławki Wielkie. Zwrócił uwagę, na brak pobocza, po którym piesi mogliby się bezpiecznie 
poruszać. Dodał, że na tej drodze doszło już do trzech potrąceń. Poprosił, aby wymóc na zarządcy 
drogi zrobienie odpowiedniego pobocza oraz zainstalowanie lampy oświetleniowej. 
Zapytał Burmistrza MiG, czy podjął decyzję w sprawie wiaty dla dzieci dojeżdżających ze 
Sterławek. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że w sprawie pobocza wystosował pismo do  Zarządu 
Dróg. Odpowiedziano, że wezmą to pod uwagę, w miar posiadanych środków. 
W sprawie wiaty poinformował, że ustalana jest jej lokalizacja. 
 
Burmistrz MiG poinformował, że wiele sąsiednich gmin łączy centra kultury z kulturą fizyczną i 
prawdopodobnie takie połączenie zostanie zaproponowane również w naszej gminie. 
 
Pan D. Kowalski, w imieniu mieszkańców osiedla przy ul. Świerczewskiego, podziękował Panu 
Burmistrzowi za naprawę części drogi na tym osiedlu. Wyraził jednocześnie nadzieję, że uda się 
jeszcze naprawić pozostałą część drogi.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że kończy się realizacja dużych inwestycji i zacznie 
się realizacja inwestycji drogowych. 
 
 
 
Ad.18 Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                           
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXV sesji Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokółowała:                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
 


